

Title (en)  
Chemical soot remover

Title (de)  
Chemischer Russentferner

Title (fr)  
Produit de ramonage chimique

Publication  
**EP 1254946 A1 20021106 (FR)**

Application  
**EP 02356071 A 20020418**

Priority  
FR 0105530 A 20010419

Abstract (en)

Solid product for the destruction of carbon deposits, e.g. soot, comprises a compressed aggregate of a particulate cellulosic solid and powder or crystals of a chemical destructive agent. The proportion of cellulosic substance is at least 30% and that of the chemical agent is at least 20%. <??>Independent claims are also included for; <??>(1) A method of preparation of the above product; and <??>(2) A method of using the above product.

Abstract (fr)

Un produit de destruction des dépôts carbonés selon l'invention est constitué d'un agrégat mélangé et comprimé par exemple sous forme de bûche (1), de matière combustible cellulosique solide particulaire (2) et de poudre ou cristaux (3) d'agent de destruction chimique des dépôts carbonés. La matière cellulosique est présente en proportion d'au moins 30 % en poids du produit. L'agent de destruction chimique est présent en proportion d'au moins 20 % en poids du produit. On optimise ainsi l'effet de destruction des suies, pour un meilleur ramonage des cheminées. <IMAGE>

IPC 1-7  
**C10L 10/06**

IPC 8 full level  
**C10L 10/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**C10L 10/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [DXA] EP 0837121 A1 19980422 - EUREXIM [FR]
- [DA] FR 2554458 A1 19850510 - THIBONNET BERNARD [FR]

Cited by  
EP2434003A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1254946 A1 20021106; EP 1254946 B1 20070214; AT E353949 T1 20070315; DE 60218079 D1 20070329; FR 2823759 A1 20021025; FR 2823759 B1 20060203**

DOCDB simple family (application)

**EP 02356071 A 20020418; AT 02356071 T 20020418; DE 60218079 T 20020418; FR 0105530 A 20010419**